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Geachte leden van de Raad,  

Dit informatiebulletin heeft betrekking op de financiële stand van zaken van het project regelen 

toestemming activiteiten in de grotten voor Kerststad 2017.  

Op 10 april jl. heeft u besloten om voor het regelen van de vereiste toestemmingen in het kader van 
de wet Natuurbescherming voor Kerststad 2017 aanvullend extra budget ter beschikking te stellen. 
Aan de lopende begroting is hiervoor een bedrag toegevoegd van €62.350,- met een 
bezuinigingstelpost voor hetzelfde bedrag waarvan de invulling wordt betrokken bij de behandeling 
van de Kadernota. U heeft daarbij aangegeven dat bij overschrijding van dit budget u daarover 
tijdig wil worden geïnformeerd. Verder heeft u aangegeven dat de gemeente er alles aan moet doen 
om te bewerkstelligen dat de kerstmarkten in 2017 kunnen doorgaan.  

Op dit moment is er een bedrag van €39.859,- besteed. Er ligt een offerte voor het aanvragen van 
de natuurvergunningen van €21.600,- en een offerte voor de kosten van monitoring van €23.000,-. 
Daar komen nog de kosten bij van de externe projectleider (€20.800,-). Hiermee gaan we de door 
de raad bepaalde financiële marge met €42.909,-. overschrijden. Verder moeten er nog kosten 
worden gemaakt die afhankelijk zijn van de uitkomsten van de monitoringsonderzoeken. Daarvan 

kan nu nog geen inschatting worden gemaakt.  

Wij schatten in dat er voor de afronding van het traject nog €50.000,- extra  moet worden 
geïnvesteerd. Deze kosten worden meegenomen bij de behandeling van de Kaderbrief op 10 juli 

aanstaande.  

De Provincie heeft wel gemeld een deel van de kosten voor haar rekening te nemen. Daarover 
worden momenteel de gesprekken gevoerd. Het is nu nog niet bekend hoeveel de Provincie gaat 
bijdragen. Daarnaast worden met de organisatoren van activiteiten in de grotten ook nog afspraken 
gemaakt over hun financieel aandeel in de kosten. Hoewel het te verwachten is dat met de 
bijdragen van de Provincie en de organisatoren we binnen dit budget blijven, kan dit in deze fase 

nog niet met zekerheid worden vastgesteld.  

Als duidelijk is wat de hoogte van de bijdrage van de Provincie en de bijdrage van de organisatoren 

is, zullen wij u hiervan op de hoogte stellen.  

Hopende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, 

Hoogachtend,  

Het college van burgemeester en wethouders van Valkenburg aan de Geul, 

 

 

 

L.T.J.M. Bongarts      dr. J.J. Schrijen 

algemeen directeur/gemeentesecretaris   burgemeester 


